
Sprawozdanie ze spotkania KDO ds. Kultury w dniu 20 września 2017 r. 

 

1. W pierwszej części spotkania Komisja podjęła kwestię określenia liczby aktywnych 

Członków w celu zapewnienia możliwości podejmowania wiążących decyzji. W ostatnim 

roku aktywność części organizacji znacznie wygasła. Na posiedzeniach coraz częściej 

brakowało quorum koniecznego do podjęcia uchwał.  

Lista Członków obejmowała dwadzieścia dziewięć organizacji, więc konieczna była 

obecność piętnastu organizacji (§ 8 ust. 7 Regulaminu Komisji Dialogu Obywatelskiego 

ds. Kultury). Wydział Kultury i Dziedzictwa Narodowego, przy którym powstała 

Komisja Dialogu Obywatelskiego ds. Kultury, przygotował zestawienie obecności 

przedstawicieli zrzeszonych w Komisji organizacji na posiedzeniach w okresie tego  

i zeszłego roku kalendarzowego. Zestawienie przesłano do wszystkich Członków 

Komisji.  

Na tej podstawie tego zestawienia oraz obecności przedstawicieli na spotkaniu bieżącym, 

zgodnie z pkt 24 Regulaminu tworzenia oraz zasad funkcjonowania Komisji Dialogu 

Obywatelskiego, stanowiącego załącznik do zarządzenia Nr 2638/2014 Prezydenta 

Miasta Krakowa z dnia 19.09.2014 r. Komisja Dialogu Obywatelskiego ds. Kultury 

podjęła uchwałę nr 4/2017 w sprawie wykreślenia z listy Członków Komisji Dialogu 

Obywatelskiego ds. Kultury następujących organizacji: 

1) Fundacja Inicjatyw Społecznych Plan C 

2) Stowarzyszenie Edukacji Nieformalnej Kulturatka 

3) Stowarzyszenie Historyków Sztuki Oddział w Krakowie 

4) Stowarzyszenie Ogrody Sztuki 

5) Stowarzyszenie Pisarzy Polskich Oddział w Krakowie 

6) Stowarzyszenie Polskich Artystów Muzyków 

7) Towarzystwo Przyjaciół Ogrodu Doświadczeń w Krakowie 

8) Związek Stowarzyszeń Multikultura 

 

Następnie ustalono, że zgodnie z § 8 ust. 7 Regulaminu Komisji Dialogu Obywatelskiego 

ds. Kultury quorum stanowi obecnie 12 osób. Natomiast w spotkaniu obecnych było  

15 przedstawicieli zrzeszonych organizacji.   

 

2. Prowadzący do tej chwili spotkanie –p. Michał Zabłocki, po stwierdzeniu ważności 

podejmowanych uchwał, zgłosił ponownie swoją rezygnację z funkcji przewodniczącego 



Komisji. Członkowie Komisji podziękowali Prezesowi Fundacji Poemat za pracę  

i podjęte inicjatywy. Pan Michał Zabłocki pełnił funkcję przewodniczącego 

nieprzerwanie od czerwca 2012 r. Podziękowano również pozostałym Członkom 

prezydium Komisji: p. Ewie Ryks ze Stowarzyszenia STEN, która pełniła funkcję 

wiceprzewodniczącej (nieobecnej na tym spotkaniu) oraz p. Bogusławie Hubisz-

Sielskiej, która pełniła funkcję sekretarza. 

 

3. Do nowego prezydium Komisji zgłoszono kandydatury: 

 

Ewy Korneckie z Fundacji Loch Camelot 

Bogdana Micka ze Stowarzyszenia Artystów i Sympatyków Piwnicy Pod Baranami  

Bogusławy Hubisz-Sielskiej z Fundacji im. św. Cecylii  

Anna Symołon ze Stowarzyszenia Przyjaciół Woli Duchackiej 

 

Następnie odbyło się głosowanie. 

 

Komisją podjęła uchwałę nr 5/2017 z sprawie wyboru przewodniczącego KDO ds. Kultury. 

Na Przewodniczącą Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Kultury została wybrana  

p. Ewa Kornecka (13/15 głosów za  wyborem). 

 

Komisją podjęła uchwałę nr 6/2017 z sprawie wyboru wiceprzewodniczącego KDO  

ds. Kultury. 

Na Wiceprzewodniczącego Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Kultury został wybrany 

p. Bogdan Micek (12/15 głosów). 

 

Komisją podjęła uchwałę nr 7/2017 z sprawie wyboru sekretarza KDO  

ds. Kultury. 

Na Sekretarza Komisji Dialogu Obywatelskiego ds. Kultury została wybrana 

p. Bogusława Hubisz-Sielska (12/15 głosów). Na p. Annę Symołon oddane zostały 3 głosy. 

 

4. Przewodnicząca Komisji zainicjowała dyskusję na temat przyszłej pracy Komisji oraz 

nowych inicjatyw. Zaproponowano założenie profilu Komisji na Facebooku oraz 

organizację sympozjum (forum) kultury.  

5. Pani Lidia Bogaczówna poinformowała o trwających konsultacjach  

dot. zagospodarowania przestrzeni pod estakadą przy ul. Grzegórzeckiej.  

 

6. Kolejne spotkanie wyznaczono na 18 października 2017 r. o godz. 16.00. Spotkanie 

odbędzie się w Piwnicy pod Baranami, Rynek Główny 27. 

 

 


